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	Abstract: 	Multiparticle entanglement is a useful resource in quantum information processing. It is involved in some quantum key distribution protocols, quantum metrology and many other physical applications and phenomena and can be experimentally observed in various quantum systems. Having said this, its classification, detection and especially its quantification is quite challenging. To this day there exists no general mixed state measure for genuine multiparticle entanglement, which can be computed and analytically treated at the same time.

In this thesis the analytical characterisation of genuine multiparticle entanglement in quantum systems using the computable genuine multiparticle negativity as entanglement measure is provided. Furthermore, the notion of stabiliser states, which are families of symmetric genuine multiparticle entangled states, is generalised and a useful method to exploit local symmetries to speed up the computation of the investigated entanglement measure is provided.

Echte Mehrteilchenverschränkung ist eine wichtige Ressource in der Quanteninformation. Sie ist ein wesentlicher Bestandteil in einigen Quanten-Schlüsselaustausch-Protokollen, in der Quantenmetrologie und vielen anderen physikalischen Anwendungen und Phänomenen. Nichtsdestotrotz ist ihre Klassifizierung, Detektion und vor ihre allem Quantifizierung enorm herausfordernd. Bisher existiert kein allgemeines gemischtes Zustandsmaß, welches sowohl numerisch berechenbar als auch analytisch behandelbar ist.

Diese Arbeit behandelt die analytische Charakterisierung echter Mehrteilchenverschränkung in Quantensystemen mit der numerisch berechenbaren echten Mehrteilchennegativität als Verschränkungsmaß. Sie verallgemeinert den Begriff stabilisierter Zustände, die Familien symmetrischer echt mehrteilchenverschränkter Zustände definieren, und zeigt auf, wie lokale Symmetrien genutzt werden können um die Berechnung des Maßes zu optimieren.
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